
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
         Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ακατανόητη η διακοπή συνδρομής των εν αποστρατεία 

Στρατιωτικών στις Λέσχες Αξιωματικών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως πρόσφατης ενημέρωσής μας από το Σωματείο Οικογενειών Ενόπλων 
Δυνάμεων (Σ.Ο.Ε.Δ.), τον Ιανουάριο ψηφίστηκε νομοσχέδιο που διαφοροποιούσε τους 
εν ενεργεία Στρατιωτικούς από τους απόστρατους στο θέμα της πληρωμής συνδρομής 
στις Λέσχες Αξιωματικών. Βάσει λοιπόν της νέας πια πραγματικότητας, καλούνται το 
βάρος συντήρησης των Λεσχών να καλύπτουν δια της συνδρομής μόνο οι εν ενεργεία 
Στρατιωτικοί. Αυτό θεωρεί άδικο το ΣΟΕΔ για αυτό και προτείνει, ώστε για να εξισωθούν 
τα δικαιώματα και οι υποχρεώσεις, όσον αφορά τη λειτουργία των Λεσχών 
Αξιωματικών, κάποια επί παραδείγματι πρόταξη αντικειμενικών κριτηρίων (κοινωνικών, 
εισοδηματικών κλπ.) στην εξυπηρέτηση που θα λαμβάνουν σε αυτά τόσο οι εν ενεργεία 
(ε. ε.) Στρατιωτικοί όσο και οι εν αποστρατεία (ε. α.). Έτσι, θα επιτευχθεί η οικονομική 
επιβίωση των Λεσχών Αξιωματικών ανά περιοχή της Επικράτειας άνευ διακριτής 
μεταχείρισης μεταξύ των ε. ε και ε. α. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως προβείτε σε ενέργειες (είτε ως νομοθετική πρωτοβουλία είτε ως έτερη 
αλλά καταλυτικής σημασίας κίνηση), ώστε να εκλείψει η διάκριση μεταξύ των ε. ε και ε. 
α. Στρατιωτικών, σχετικά με την καταβολή συνδρομής για τη λειτουργία και διαχείριση 
των Λεσχών Αξιωματικών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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